
Referat af bestyrelsesmøde d. 18.10.

Deltagere: Kresten, Jakob (ref), Anders, Rie og Eva

1. Storskrald

Bestyrelsen har drøftet mulighederne for at genopføre storskraldsordningen. Vi har endnu ikke
fundet en løsningsmodel, som ikke skaber unødige problemer i forhold til sortering og afvikling,
så bestyrelsen tænker videre i mulige løsninger.

Hvis man har akutte problemer med udsmidning af storskrald, og man ikke har bil, kan man for
nu kontakte Marttin, og så finder vi en løsning.

2. Projektører

Bestyrelsen undersøger, om det er muligt at sælge vores depot af lyspærer og lamper, som pt.
fylder i skuret uden at blive brugt.

3. Lys i skuret

Marttin tager kontakt til en elektriker og får indhentet et tilbud på installation af lys og el-udtag i
havemandens skur.

4. Støjmur

På lørdag d. 22. Oktober kl. 13 inviterer Forskønnelsesudvalget til plantedag. Støjmuren skal
plantes til. Al hjælp modtages med glæde og hygge.

5. GDPR

Bestyrelsen mangler stadig GDPR underskrifter fra flere beboere. Hvis man endnu ikke har
udfyldt sedlen, må man meget gerne gøre det, og aflevere den hos et bestyrelsesmedlem.

Bestyrelsen tager i den kommende tid endnu en runde i foreningen for at indhente de
resterende underskrifter.

6. Kloaker

Bestyrelsen bestiller en kloakmester til at rense sandfangsbrøndene langs kørevejen.

7. Henvendelse fra medlem

Bestyrelsen har modtaget en henvendelse fra et medlem omkring processerne med
skidtsedlerne. Medlemmet mener, at haverne ikke er blevet behandlet og vurderet ens.
Bestyrelsen har gjort sit bedste for at vurdere alle have lige.



8. Godkendelse af byggetilladelse.

Bestyrelsen har godkendt en byggetilladelse

9. Henvendelse vedrørende vinkelspejl

På opfordring fra et medlem indkøber bestyrelsen et vinkelspejl til der hvor side-stien møder
vejen, hvor indkørsel i foreningen starter.

10. El-armaturer

Bestyrelsen skifter el-udbyder til lamperne på stierne, så vi får time-baserede priser. Det vil give
en relativ god besparelse, da lamperne lyser om natten, hvor ellen er billig.

Bestyrelsen vil herefter vurdere vores nye strømforbrug og pris – og undersøge om det kan
være økonomisk favorabelt at skifte el armaturerne til LED.

Enkle beboere har påpeget gener fra den nuværende belysning. Bestyrelsen vil for nu arbejde
med afskærmning af de respektive lamper via afskærmning med aluminiumstape. Hvis vi på et
tidspunkt skifter til LED-løsningen, vil det her ligeledes været muligt at installere afskærmninger
mod haverne til billige penge.

Næste bestyrelsesmøde: tirsdag d. 24. november kl. 19 hos Eva i have 88


